
Για  το  θέμα  της
ΕΛΕΥΘΕΡΟΤΥΠΙΑΣ  το  Δ.Σ.  της
ΕΣΗΕΑ  ζήτησε  συνάντηση  και
από τον Διευθύνοντα Σύμβουλο
της Τράπεζας Πειραιώς

  Δ Ε Λ Τ Ι Ο   Τ Υ Π Ο Υ  

Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΕΣΗΕΑ, στο πλαίσιο των ενεργειών
του  για  την  αντιμετώπιση  του  μείζονος  θέματος  που  έχει
ανακύψει  για  τους  συναδέλφους  πρώην  εργαζόμενους  στην
εφημερίδα  «Ελευθεροτυπία»,  απέστειλε  σήμερα  και  προς  τον
Διευθύνοντα Σύμβουλο της «ΤΡΑΠΕΖΑΣ ΠΕΙΡΑΙΩΣ» κ. Χρήστο Μεγάλου
επιστολή με την οποία ζητεί να οριστεί το συντομότερο δυνατόν
συνάντηση.

 

ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ
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